
Vážení a milí študenti,

Od zriadenia Čiernej skrinky ste nám zaslali niekoľko podnetov. Podávanie podnetov je anonymné a 
väčšinou nebolo možné odpovedať (iba v jednom prípade bol poskytnutý kontakt, na ktorý bola 
odoslaná odpoveď). Preto nižšie uvádzame podnety a spôsob ich riešenia.

Zároveň Vás vyzývame, aby ste aj v budúcnosti neváhali a podelili sa s nami o Vaše postrehy, 
požiadavky, či problémy týkajúce sa štúdia a študentského života na fakulte. 

Za vedenie fakulty 

Peter Manko 

(prodekan pre vonkajšie vzťahy, rozvoj a hodnotenie kvality)

Podnety a     ich riešenie ku 9.2.2022:  

1. 11.24.21 13:01:37 anonymous

„Na dámskych toaletách chýbajú vešiaky na, zavesenie veci. Je to možno maličkosť, ale nie je 
príjemné si kabáty a bundy ukladať na zem. „

Riešenie: Bola daná požiadavka na R PU, odbor vnútornej prevádzky. Z odpovede vyplýva, že 
vzhľadom na problémy s vešiakmi v minulosti sa s montážou vešiakov neráta (riziko zničenia stien 
alebo dverí, odcudzenia a pod.).

Na týchto požiadavkách budeme ďalej pracovať na fakultnej úrovni. 

2. 11.24.21 13:04:36 anonymous

"Veľmi ma mrzí to, že neberie sa ohľad na to, že tí čo dochádzame každý deň sme neustále vystavený 
ochoreniu. My môžme byť otestovať deň predtým, ale stačí že v deň kedy cestujeme sme v kontakte 
s niekým pozitívnym, ani o Tom nevieme a môžme nakaziť iných a môžme sa nakaziť aj my. Viem že 
situácia je ťažká, ale aspoň v tom najťažšom období by bolo fajn dať online. Za mesiac som bola dva a 
pol týždňa v karanténe kvôli stretnutiu s pozitívnymi spolužiakmi. Počty nakazených stále stúpajú. Ja 
viem, že každý profesor sa bojí že čo ak pri skúškach podvádzame, lenže keď si to tak človek zoberie 
ubližujeme tým jedine sebe, pretože pri štátniciach pohorí ten, ktorý podvádzal. Ďalšou mojou 
výhradou je to, že mám neustálu strach z kontroly pred vstupom do školy. Tí čo kontrolujú sú často 
krát veľmi nepríjemný a hnusní na študentov. Ďalší strach mám z toho, že kvôli neustálej karanténe 
som vymeskala podstatne hodiny a bojím sa že má profesori nepustia k skúškam.“

 Riešenie: Na kontaktný mail, ktorý bol poskytnutý, bola zaslaná odpoveď: „Dobrý deň, ďakujeme za 
Váš podnet. V súvislosti s formou výučby sa fakulta riadi covid automatom, platnými vyhláškami, 
nariadeniami a opatreniami na úrovni univerzity. Názory môžu byť rôzne a chápeme Vaše obavy. Na 
druhej strane, o platných opatreniach a forme vyučovania rozhodli zodpovedné orgány a grémiá po 
dôkladnom zvážení všetkých pozitív a negatív. Čo sa týka kontroly pri vstupe, požiadame 



kompetentných, aby zamestnancov upozornili na nutnosť slušného správania sa k študentom. 
Veríme, že vyučujúci budú mať pochopenie pre možné absencie a problémy spôsobené pandémiou 
covid-19 a s ňou súvisiacimi opatreniami. Oslovil som p. prodekana pre vzdelávanie, aby vyučujúcich 
v tomto smere vyzval k ústretovosti. Je však samozrejmé, že kvalita vzdelávania nemôže byť ohrozená
a vyučujúci nesmú zo svojich nárokov na absolvovanie predmetu vo výraznej miere ustupovať. Ešte 
raz ďakujeme za podnet, s pozdravom Peter Manko“. Autor podnetu vyjadril s riešením a odpoveďou 
spokojnosť.

3. 11.29.21 9:31:12 anonymous

"Dobrý deň, Ako máme teraz riešiť odkladanie vetroviek a dáždnikov v tomto skoro zimnom období. 
Keďže dole pri knižnici už táto služba nefunguje. Nevie fakulta spraviť nejaký strážený priestor alebo 
uzamykateľné skrinky. Ďakujem."

Riešenie: bola zaslaná otázka p. tajomníčke FHPV PU a následne správcovi vysokoškolského areálu, 
do ktorého kompetencie šatňa patrí (fakulta jej činnosť nedokáže ovplyvniť). Z odpovede správcu 
vyplýva, že šatňa bola zatvorená z dôvodu protipandemických opatrení. Jej otvorenie v budúcnosti je 
nepravdepodobné, jedným z dôvodov je krátenie rozpočtu vysokých škôl už počas dvoch po sebe 
nasledujúcich rokov. To vytvára extrémny tlak na vysoké školy a nutnosť šetrenia finančných zdrojov. 
Žiaľ, v niektorých prípadoch sa to dotkne aj študentov. 

4. 11.29.21 9:41:01 anonymous

"Ako študenti by sme potrebovali pár vecí: 1. V študovni by sme chceli využívať zásuvky keďže to je 
zakázané. (Žiadame preverenie tejto informácie- nariadenie rektorátu, informovala má pani v 
študovni.) 2. Na chodbách by sme uvítali viac zásuviek a sedenia. Máme hybridné vyučovanie a 
potrebujeme dobíjať mobilné zariadenia ako telefóny alebo notebooky. Ďakujeme. A pozdravom 
Študenti FHPV."

Riešenie: bola zaslaná žiadosť o informáciu pánovi riaditeľovi knižnice. Jeho odpoveď potvrdzuje 
zákaz používania zásuviek v knižnici a vyplýva z nej, že zákaz je uvedený aj v Knižničnom poriadku čl. 
4. bod. 6. Na základe vyjadrenia BOZP je možné v knižnici, ako v objekte so zvýšeným rizikom požiaru 
používať len zariadenia certifikované bezpečnostným technikom. Keďže na PU sa študentské 
zariadenia necertifikujú, neumožňujeme ich zapájať do el. siete. Podľa odporúčania BOZP by sa 
nemali takéto zariadenia používať v el. sieti PU vôbec.

Otázky a návrhy k dobíjacím zariadeniam a sedeniu boli zaslané pani prorektorke pre rozvoj 
a informatizáciu prof. Burgerovej. Navrhol som rozšírenie možností sedenia a v spolupráci so 
sponzormi, alebo prostredníctvom projektov, zabezpečenie nabíjacích staníc. Z odpovede pani 
prorektorky vyplýva, že súhlasí s požiadavkami a návrhmi. Aj keď nabíjacie stanice podľa jej odpovede
nebolo možné financovať okamžite, mala ísť požiadavka do rozpočtu na nasledujúci rok. Zatiaľ nie je 
známe, či bola podaná a následne schválená. Na rozšírenie možností sedenia slúžili v minulosti 
„tulivaky“. Boli však odstránené pre rozporuplné názory a preto sa s nimi nepočíta ani v budúcnosti.



Na týchto požiadavkách budeme ďalej pracovať aj na fakultnej úrovni. 

5. 11.30.21 8:04:57 anonymous

„mrzí ma, že sa nedajú zmeniť/navoliť si dodatočne aj iné predmety bezohľadu na kolízie (!) na 
začiatku zimného semestra alebo počas zimného semestra na letný, nakoľko by to veľa študentom 
pomohlo (hlavne nech majú aj vyššie ročníky túto možnosť, nie iba prváci).. a ak si chcem zapísať 
predmet tak sa to nedá, hoci na stránke unipo píše, že sa to dá s poplatkom.. tak kde je chyba ? na 
iných školách sa dajú zapísať iné predmety aj na začiatku semestra!

Riešenie: podnet bol zaslaný prodekanovi pre vzdelávanie dr. Kocovi. Z jeho odpovede vyplýva, že 
harmonogram zápisov a jeho organizácia je stanovovaný na úrovni univerzity. Študenti Prešovskej 
univerzity majú oproti iným univerzitám výrazne dlhší čas na navolenie predmetov pre ďalší 
akademický rok (1 mesiac). V prípade kolízie predmetu v rozvrhu alebo neotvorenia predmetu majú 
študenti možnosť zmeniť si daný predmet bez poplatku. 

Na fakultnej úrovni budú pre nasledujúci akademický rok vypracované presné pravidlá 
a podmienky pridávania a odoberania predmetov mimo oficiálneho termínu kola zápisov.


